

7D5N

APPLE®

JAPAN 日本



京都

威尼斯

KYOTO VENICE

奈良 | 京都 | 神戸 | 大阪
NARA | KYOTO |
KOBE | OSAKA



伊根の舟屋

"伊根の舟屋"是日本京都府的水上建筑群，它独特的风貌引人入胜，展现着古老的渔村风情。

Ine Funaya

A cluster of waterfront houses in Kyoto known for their unique charm and traditional fishing village atmosphere.

天桥立伞松公园，
自然之美尽收眼底。
梦幻伞松林荫道，
沁人心脾宁静惬意。

📍天桥立伞松公园
📍Amanohashidate Kasamatsu Park

第1天

📍吉隆坡 ✕ 関西

于机场集合办理登机手续，然后乘搭飞机飞往日本。

第2天

📍関西 -78.5公里- 奈良
-41.6公里- 京都

📍奈良東大寺：南都七大寺之一，也是世界文化遗产。大佛殿内供奉约15米高的铜铸卢舍那佛像，外面则有梅花鹿群。

📍清水寺：京都最古老的寺院，四周绿荫环抱，春季时樱花浪漫，是赏樱名胜之一；秋季时红叶飒爽，又是赏枫胜地。



📍卢舍那佛
📍Vairocana Buddha

第3天

📍京都

📍美山茅草屋之郷：日本三大茅葺屋集落之一，列为国家重要传统建造物群保存地区，拥有至少150至220年历史。

📍天桥立伞松公园（含缆车）★：特点是一座在海上形成的天然桥，被日本人称为丹后之天桥立，是日本三景之一。

📍伊根の舟屋（船游）★：搭乘游览船出海，观赏沿着海湾建造的230栋船屋。涨潮时，所有房屋犹如飘浮在海上，形成非常罕见的景观。

第4天

📍京都 -120公里- 神戸

📍有马温泉街：位于神戸的“有马温泉”是日本三大古温泉之一，其温泉街更是一座风情小镇，传统日式民居和出售土特产的店铺紧密的排列着。

📍神戸南京町中华街：大小上百家餐厅和各种店铺汇集于此，形成一个独特的中华社区。

📍神戸海港：神戸市的重要港口，是亚洲最早对外开放的港口之一。其现代化设施、美丽的海滨景观和丰富的文化使其成为受欢迎的旅游胜地。

第5天

📍神戸 -38.4公里- 大阪

📍阿倍野摩天大厦：日本最高摩天大楼，大阪的新地标，观景台Harukas300是整幢楼的亮点。

📍心斋桥：大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街，流行时尚街，风味小食餐厅，还有道顿堀都集中在这里。

📍日本环球影城：以好莱坞热门电影为主题，汇集世界级娱乐的主题乐园。



📍清水寺
📍Kiyomizudera Temple

第6天

📍大阪 -45公里- 関西

📍黑门市场：这里不仅可尝到新鲜的海产，还可购买各种当地特产。

📍名牌厂商直销店

第7天

📍関西 ✕ 吉隆坡

搭乘当日班机返回家园。

★如缆车或游览船因天气或其他不可抗力因素进行年度维护或停止运营，将更改行程或提供退款。



📍伊根の舟屋
📍The Funaya



📍日本环球影城
📍Universal Studios Japan

Amanohashidate Kasamatsu Park, where natural beauty unfolds before your eyes. A dreamy path lined with lush pine trees brings serene tranquility to one's heart."



DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ KANSAI

Assemble at airport for departure flight to Japan.

DAY 2 KANSAI -78.5KM- NARA -41.6KM- KYOTO

📍 **Nara Todai-ji Temple:** A UNESCO Heritage Site that was constructed in 752 and one of Japan's most famous and historically significant temples. You may also encounter herds of Nara deer here.

📍 **Kiyomizudera Temple:** One of the most celebrated temples in Japan and listed as a UNESCO World Heritage Site. Enjoy beautiful views of cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn.



📍 奈良東大寺
📍 Nara Todai-ji Temple

DAY 3 KYOTO

📍 **Miyama Village:** Designated as a nationally significant heritage district-one of only three large thatched-roof settlements-it contains many traditional thatched-roof houses, with some as old as 220 years.

📍 **Amanohashidate Kasamatsu Park (Includes cable car) ★:** Amanohashidate or "bridge of heaven" is a sand bar said to resemble a meandering pathway connecting heaven and earth when viewed from the mountains at either end of the bay. One of the most gorgeous sights of Japan.

📍 **Ine Funaya Cruise ★:** A scenic fishing village with its unique funaya boat houses, which are traditional waterfront buildings consisting of a boat garage at the lower floor and a residential space on the upper floor. Today, over 200 funaya remain along the bay.



📍 美山茅草屋之郷
📍 Miyama Village

DAY 4 KYOTO -120KM- KOBE

📍 **Arima Onsen Old Street:** One of Japan's most ancient hot spring resort towns, thought to be founded over 1,000 years ago. The street is lined with souvenir shops and stores.

📍 **Kobe Chinatown Nankin-machi:** Hundreds of Chinese restaurants and shops gathered together to form a unique overseas Chinese community.

📍 **Kobe Harborland:** This shopping and entertainment megacomplex is home to some of the city's best waterfront sights.

DAY 5 KOBE -38.4KM- OSAKA

📍 **Abeno Harukas:** Standing at 300 meters tall, Osaka's Abeno Harukas is the tallest skyscraper in Japan. Enjoy panoramic views of the city from the **Harukas 300 observation deck!**

📍 **Shinsaibashi:** Shop at Osaka's largest and busiest shopping district, with department stores, fashion streets, local snacks and the **Dotonbori** district all located here.

📍 **Universal Studios Japan:** Enjoy a universe of fun and excitement at this world-class theme park.



📍 神戸海港
📍 Kobe Harborland

DAY 6 OSAKA -45KM- KANSAI

📍 **Kuromon Ichiba Market:** This traditional market in Osaka's Namba district is lined with narrow passages that house vendors selling fresh seafood and agricultural products.

📍 **Branded Factory Outlet**

DAY 7 KANSAI ✕ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home.

★ If cable cars or sightseeing boats are undergoing annual maintenance or operations are halted due to weather or unforeseen circumstances, the itinerary will be changed or a refund will be provided.

